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BROI.0012.6.3.2020 

 

Protokół nr 11/20 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

z dnia 2 października 2020 roku 

 

1. Otwarcie obrad 

 

Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
w dniu 2  października 2020 r. o godzinie 12

47 
otworzył obrady Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Powitał radnych oraz zaproszonych gości w osobach: Pani Jolanty Sakowskiej – 

Skarbnika Powiatu, Pani Marietty Bachurskiej – Głównego Specjalisty w Wydziale Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska.  

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2. Stwierdzenie quorum  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 3 radnych, co wobec 

ustawowego składu komisji wynoszącego 5 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 

obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 

otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/20 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 28 maja 2020 r. 

5. Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 

włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne:  

a) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego Koło na 

obszarze powiatu włocławskiego za rok 2019;  

b) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Kutnie 

na obszarach powiatów kolskiego, kutnowskiego, łęczyckiego i włocławskiego za 

2019 rok; 

c) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach powiatów aleksandrowskiego, 

inowrocławskiego, toruńskiego, miasta Torunia, lipnowskiego, włocławskiego 

i miasta Włocławek za rok 2019; 

d) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego we 

Włocławku na obszarach powiatów włocławskiego, m. Włocławek, 

radziejowskiego, aleksandrowskiego, lipnowskiego, płockiego, m. Płock, 

konińskiego za rok 2019; 

e) Sprawozdawanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Gostyninie na obszarach powiatów: gostyński, włocławski, płocki, kutnowski  

i kolski za rok 2019; 



2 

f) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach powiatu: inowrocławskiego, mogielińskiego, 

słupeckiego konińskiego, kolskiego, radziejowskiego, aleksandrowskiego, 

włocławskiego na rok 2019.  

6. Informacja z wykorzystania dotacji podmiotowych różnych źródeł na realizację prac 

konserwacyjnych urządzeń melioracji szczegółowych przez gminne spółki wodne 

z terenu Powiatu Włocławskiego w roku 2019.  

7. Informacja z realizacji zadań z zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym 

uwzględnieniem procesów informatyzacji.  

8. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 

września 2020 roku.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad?  

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad i  przeprowadził procedurę głosowania. 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/20 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska z dnia 28 maja 2020 r.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 

sporządzonego z  posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 maja  2020 

r.?  Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 10/20 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 

28 maja 2020 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 

Za - 4 

Przeciw - 0  

Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła protokół nr 10/20 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 

maja 2020  roku. 

 

5. Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 

włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne:  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 

włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne.  

a) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego Koło 

na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2019;  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego Koło 

na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2019 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego Koło na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2019, które stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu.  

b) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w 

Kutnie na obszarach powiatów kolskiego, kutnowskiego, łęczyckiego i 

włocławskiego za 2019 rok; 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w 

Kutnie na obszarach powiatów kolskiego, kutnowskiego, łęczyckiego i włocławskiego za 

2019 rok i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego w Kutnie na obszarach powiatów kolskiego, kutnowskiego, łęczyckiego i 

włocławskiego za 2019 rok, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

c) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach powiatów aleksandrowskiego, 

inowrocławskiego, toruńskiego, miasta Torunia, lipnowskiego, włocławskiego 

i miasta Włocławek za rok 2019; 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach powiatów aleksandrowskiego, inowrocławskiego, 

toruńskiego, miasta Torunia, lipnowskiego, włocławskiego i miasta Włocławek za rok 2019 i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego  

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach powiatów aleksandrowskiego, inowrocławskiego, 

toruńskiego, miasta Torunia, lipnowskiego, włocławskiego i miasta Włocławek za rok 2019, 

które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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d) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego we 

Włocławku na obszarach powiatów włocławskiego, m. Włocławek, 

radziejowskiego, aleksandrowskiego, lipnowskiego, płockiego, m. Płock, 

konińskiego za rok 2019; 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego we 

Włocławku na obszarach powiatów włocławskiego, m. Włocławek, radziejowskiego, 

aleksandrowskiego, lipnowskiego, płockiego, m. Płock, konińskiego za rok 2019i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego we Włocławku na obszarach powiatów włocławskiego, m. Włocławek, 

radziejowskiego, aleksandrowskiego, lipnowskiego, płockiego, m. Płock, konińskiego za rok 

2019, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

e) Sprawozdawanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Gostyninie na obszarach powiatów: gostyński, włocławski, płocki, 

kutnowski i kolski za rok 2019; 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Gostyninie na obszarach powiatów: gostyński, włocławski, płocki, kutnowski i kolski za 

rok 2019 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego w Gostyninie na obszarach powiatów: gostyński, włocławski, płocki, 

kutnowski i kolski za rok 2019, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

f) Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach powiatu: inowrocławskiego, mogielińskiego, 

słupeckiego, konińskiego, kolskiego, radziejowskiego, aleksandrowskiego, 

włocławskiego na rok 2019.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy maja uwagi do przedłożonego 

sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem  Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach powiatu: inowrocławskiego, mogielińskiego, słupeckiego, 

konińskiego, kolskiego, radziejowskiego, aleksandrowskiego, włocławskiego na rok 2019 i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
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Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego w Inowrocławiu na obszarach powiatu: inowrocławskiego, mogielińskiego, 

słupeckiego konińskiego, kolskiego, radziejowskiego, aleksandrowskiego, włocławskiego na 

rok 2019, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

6. Informacja z wykorzystania dotacji podmiotowych różnych źródeł na realizację 

prac konserwacyjnych urządzeń melioracji szczegółowych przez gminne spółki 

wodne z terenu Powiatu Włocławskiego w roku 2019.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację z wykorzystania dotacji podmiotowych różnych źródeł na realizację 

prac konserwacyjnych urządzeń melioracji szczegółowych przez gminne spółki wodne 

z terenu Powiatu Włocławskiego w roku 2019.  

Pani Marietta Bachurska – Główny Specjalista poinformowała, że członkom komisji 

została przedłożona informacja z wykorzystania dotacji podmiotowych różnych źródeł na 

realizację prac konserwacyjnych urządzeń melioracji szczegółowych przez gminne spółki 

wodne z terenu Powiatu Włocławskiego w roku 2019. Kwota otrzymanych dotacji wynosiła 

442 400,22 zł. Żadnych zadań nie realizowano w Gminnej Spółce Wodnej w Baruchowie.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi? Gminna Spółka Wodna w 

Chodczu nie ubiegała się o dotacje. Natomiast w Lubieniu Kujawskim nie funkcjonuje żadna 

spółka woda.  

Przewodniczący Komisji powiedział, ze Lubieniu Kujawskim nie działa żadna spółka wodna, 

w związku z powyższym kto wykonuje te zadania.  

Pani Marietta Bachurska – Główny Specjalista poinformowała, że nie zna odpowiedzi na 

ten temat, ale po uzyskaniu informacji zostanie udzielona pisemna odpowiedź.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła Informację z 

wykorzystania dotacji podmiotowych różnych źródeł na realizację prac konserwacyjnych 

urządzeń melioracji szczegółowych przez gminne spółki wodne z terenu Powiatu 

Włocławskiego w roku 2019, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

7.  Informacja z realizacji zadań z zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym 

uwzględnieniem procesów informatyzacji.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z materiałami  członkowie komisji 

otrzymali Informację z realizacji zadań z zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym 

uwzględnieniem procesów informatyzacji.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do przedstawionej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła Informację z 

realizacji zadań z zakresu geodezji i kartografii ze szczególnym uwzględnieniem procesów 

informatyzacji, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

8. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 

2021 z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 

rok 2021 wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z 

dnia 21 września 2020 roku.  
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Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają sugestie lub wnioski do 

budżetu? 

Radny Zygmunt Wierzowiecki zaproponował, aby zabezpieczyć środki finansowe na 

pobudowanie stacji meteorologicznej na terenie powiatu włocławskiego pod warunkiem 

akceptacji jej wyników przez Instytut Uprawy Nawożenia I gleboznastwa w Puławach.  

Skarbnik Powiatu powiedziała, że  uchwałą nr 309/20 zarząd przyjął założenia do projektu 

budżetu i do wieloletniej prognozy finansowej powiatu włocławskiego. Zarząd przyjął pewne 

metody kalkulacji i dotyczą one dochodów budżetowych na które składają się dochody 

własne, dotacje celowe, subwencja ogólna, udział w podatkach i dochodach Skarbu Państwa 

jak i również wydatków budżetowych. Kalkulację wydatków należy sporządzać w sposób 

racjonalny, celowy z uwzględnieniem kolejności zadań obligatoryjnych, zleconych, 

kontynuowanych,  wynikających z zawartych umów i porozumień. Planowaną podstawą 

wydatków budżetowych na rok 2021 jest plan i wykonanie wydatków według stanu na 30 

września bieżącego roku.  W przypadku jednostek oświatowych zatrudnienie nauczycieli 

odbywać się będzie zgodnie z zatwierdzonym arkuszem organizacyjnym szkoły i planem 

pracy placówek. Wynagrodzenia nauczycieli skalkulowane na podstawie obowiązujących 

przepisów, w tym zakresie jeżeli chodzi o wynagrodzenie dla pozostałych pracowników 

zatrudnionych w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz Starostwie Powiatowym we 

Włocławku skalkulowane one powinny być na podstawie stawek wynagrodzeń 

obowiązujących na dzień 30 września bieżącego roku z uwzględnieniem zatwierdzonych 

zmian w regulaminach organizacyjnych jednostek z uwzględnieniem planowanego wzrostu 

dodatków stażowych, planowanych nagród jubileuszowych, planowanych odpraw 

emerytalnych. Do kalkulacji funduszu wynagrodzeń należy ująć skutki z tytułu wzrostu 

minimalnego wynagrodzenia w roku 2021 do kwoty 2800 zł w przeliczeniu na pełen etat, 

wzrost wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi w wysokości średnio 200 zł 

brutto na etat oraz utworzenia funduszu nagród. Następnym składnikiem to są dodatkowe 

wynagrodzenie roczne. Planuje się w wysokości 8,5% sumy wypłaconych wynagrodzeń w 

roku poprzednim. Składki na ubezpieczenia społeczne, wpłaty na pracownicze plany 

kapitałowe, które będą nas obowiązywały od roku przyszłego, odpis na zakładowy fundusz 

socjalny, wydatki rzeczowe, planowane zadania z zakresu administracji rządowej, które są 

również planowane. Podstawą planowania wydatków przez domy pomocy społecznej będące 

powiatową jednostką organizacyjną jest plan wydatków stanowiący sumę planowanych 

dochodów z odpłatności mieszkańców i planowane dotacji na dofinansowanie kosztów 

utrzymania mieszkańców przyjętych dla DPS na podstawie decyzji wydanych przed 1 

stycznia 2004 roku. Również planowaną podstawą wydatków  przez Powiatowy Urząd Pracy 

jest plan wydatków stanowiący sumę planowanych dochodów z funduszu pracy na 

finansowanie kosztów wynagrodzeń i składek na ubezpieczenie społeczne pracowników 

i planowanej dotacji z miasta Włocławka. Tutaj mamy współfinansowanie tej jednostki i 

również załącznikami do tej uchwały są przyjęte formularze dotyczące sporządzenia takich 

planów przez wszystkie nasze jednostki z określanym terminarzem ich przekazania.  

Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, czy mają sugestie, wnioski? 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś sugestie lub 

wnioski do budżetu? 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za podjęciem 

wniosku, aby zabezpieczyć środki finansowe na pobudowanie stacji meteorologicznej na 

terenie powiatu włocławskiego pod warunkiem akceptacji jej wyników przez Instytut Uprawy 

Nawożenia I gleboznastwa w Puławach i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

podjęła wniosek, aby zabezpieczyć środki finansowe na pobudowanie stacji meteorologicznej 

na terenie powiatu włocławskiego pod warunkiem akceptacji jej wyników przez Instytut 

Uprawy Nawożenia i gleboznastwa w Puławach.  

Na obrady przybył Pan Jan Ambrożewicz w  obradach uczestniczy 4 radnych.  

Wniosek Komisji do Zarządu Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.  

Uchwała nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 2020 roku stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków, czy mają jakieś sprawy, które należałoby 

poruszyć w tym punkcie?  

Radny Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że jest zaniepokojony sytuacją w rolnictwie. 

Według radnego Komisja powinna wystąpić do Starosty z wnioskiem, aby  Starosta wystąpił 

do Posłów na Sejm RP, aby zweryfikowali swoje działania  dotyczące nowelizacji ustawy o 

ochronie zwierząt z korzyścią dla rolników szczególnie powiatu włocławskiego, ponieważ 

jest to powiat rolniczy. Komisja powinna wnioskować, aby dokonać zmian w/w ustawie  

polegających na utrzymaniu uboju rytualnego bydła i drobiu.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi bądź inne propozycje?  Wobec braku uwag 

Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za podjęciem wniosku do Starosty Włocławskiego 

aby Starosta Włocławski  wystąpił do Posłów na Sejm RP, aby zweryfikowali swoje działania  

dotyczące nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt z korzyścią dla rolników szczególnie 

powiatu włocławskiego, ponieważ jest to powiat rolniczy. Komisja wnioskuje, aby dokonać 

zmian w/w ustawie  polegających na utrzymaniu uboju rytualnego bydła i drobiu i  

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 

został podjęty i zostanie przekazany do Starosty Włocławskiego. Wniosek stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

w dniu 2 października 2020 roku o godzinie 13:45 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

 

                                                                                          

                                                                         Przewodniczący Komisji   

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                

                                                                                                     

                       Wojciech Rudziński  

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………… 


